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Verwerking restafval  -  Stand van zaken

Uit het jaarlijkse afvalrapport van de Openbare Vlaamse Afvalstoffenmaatschappij 
(OVAM) blijkt dat in 2020 per inwoner 3,5 kg meer huishoudelijk restafval werd 
opgehaald. Dat zou te verklaren zijn door de coronapandemie en de bijhorende 
lockdowns. Tegelijkertijd steeg ook het pmd-afval dat werd opgehaald met 18%. Dat zou 
deels te verklaren zijn door de uitbreiding van de pmd-zak.

1. Kan de minister aan de hand van de nieuwe gegevens een inschatting maken van 
het restafval dat voor de invoering van de nieuwe blauwe zak vanaf nu terecht zal 
kunnen in die nieuwe blauwe zak?

2. Verwacht de minister een daling of stijging van de hoeveelheid huishoudelijk 
restafval dat werd opgehaald in 2021?

3. Graag een jaarlijks overzicht van de hoeveelheid opgehaald huishoudelijk restafval 
voor de periode tussen 2013 en 2020 per gemeente.

4. Graag de gemiddelde prijs voor een restafvalzak voor 1 januari 2020, 1 januari 2021 
en 1 januari 2022. Graag ook een overzicht van de prijs per gemeente die werkt met 
een restafvalzak voor deze data.

5. Graag de gemiddelde prijs voor de aankoop van een Diftarcontainer per liter voor 1 
januari 2020, 1 januari 2021 en 1 januari 2022. Graag ook de prijzen per kilo 
huisvuil. Tot slot ook graag een overzicht van de prijzen per gemeente die werkt met 
een container voor de ophaling van het huisvuil.

6. Heeft de minister zicht op de hoeveelheid kilogram zwerfvuil en sluikstort dat werd 
opgehaald in 2020 en 2021? Graag, indien mogelijk, ook een overzicht per 
gemeente.

7. Heeft de minister zicht op de beleidskosten die de lokale besturen hebben gemaakt 
aan het ophalen van zwerfvuil en sluikstorten? Graag, indien mogelijk, ook een 
overzicht per gemeente.

8. Graag een overzicht van alle gemeenten waar een lokale milieubelasting bestaat. 
Graag ook de gemiddelde kosten van de milieubelasting.

Deze vraag werd gesteld aan de ministers Bart Somers (130), Zuhal Demir (373).



BART SOMERS
VICEMINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BINNENLANDS BESTUUR, 
BESTUURSZAKEN, INBURGERING EN GELIJKE KANSEN

ANTWOORD 
op vraag nr. 130 van 17 januari 2022
van KIM DE WITTE

Een gecoördineerd antwoord zal worden verstrekt door mevrouw Zuhal Demir, Vlaams 
minister van Justitie en Handhaving, Omgeving, Energie en Toerisme.


